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1. Wordt er naast het Palthebos ook nog (of juist) elders gekeken naar een extra 
evenemententerrein in Nieuwleusen?  Nee, we hebben geen signalen dat het 
huidige evenemententerrein niet voldoet.   

2. Hoonhorst heeft geen aangewezen evenemententerrein, kan dat betekenen dat 
het organiseren van evenementen in Hoonhorst relatief lastiger wordt? Nee, alleen 
bij langdurige en grote evenementen gaan we kijken of dit ook planologisch past. De 
ervaring bij andere gemeenten is dat dit in de regel geen grote belemmeringen 
oplevert.  

3. Voorgesteld wordt om de indieningstermijnen te verruimen, is er nagegaan of dit 
haalbaar is voor de organisatoren? We hebben dit afgelopen maart tijdens een 
bijeenkomst met organisatoren besproken. Het geeft voor beide partijen juist meer 
tijd. Voor de organisatie geeft dit tijdens het vergunningverleningsproces meer tijd 
om eventuele aanvullingen aan te leveren. Voor de gemeente is er meer tijd om de 
aanvraag te behandelen. We merken in de praktijk dat veel dingen nog op het laatste 
moment moeten worden geregeld en daardoor ook op het laatste moment pas een 
vergunning kan worden verleend. Dit willen we voorkomen, zodat iedereen ruim 
voor aanvang van het evenement weet waar hij aan toe is.  

4. Is er ook gekeken naar verruiming van de tijden om het voor organiseren van een 
evenement aantrekkelijker te maken? Om de openbare orde en veiligheid te 
waarborgen en overlast zo veel mogelijk te beperken willen we de eindtijden niet 
gaan verruimen. Organisatoren kunnen een evenement organiseren tot 00.00 uur en 
mochten ze langer door willen, kunnen ze een ontheffing aanvragen tot 01.00 uur. 
We merken dat dit goed werkt aangezien we weinig klachten krijgen.   

5. Zou de omgevingsvergunning ook onderdeel kunnen zijn van de 
combinatievergunning? Nee dat kan niet. Een evenementenvergunning wordt 
aangevraagd op grond van de APV. Een omgevingsvergunning wordt aangevraagd via 
het omgevingsloket. Dit zijn twee verschillende sporen die we helaas niet kunnen 
samenvoegen.  

6. Is inzichtelijk te maken wat de gemiddelde legeskosten zijn voor A- en B- 
evenementen? En hoe staat dit in contrast met de eventuele subsidie? Het 
aanvragen van een A of B evenement blijft gratis. Het voorstel is dat alleen C-
evenementen leges gaan betalen. Dit zijn vaak grote commerciële evenementen die 
geen aanspraak kunnen maken op subsidies. Denk hierbij aan bijvoorbeeld Tukker 
FM.  



 

7. Zou het mogelijk zijn om aanvragen voor repetitieve evenementen versneld uit te 
kunnen voeren? Als de aangeleverde stukken van een evenement helemaal op orde 
zijn en er zijn geen grote wijzigingen dan gaat het vergunningsverleningsproces vaak 
veel sneller. Wel is het zo dat er wijzigingen kunnen komen op gebied van wet- en 
regelgeving. Dit kan bijvoorbeeld zijn op het gebied van stikstof, het gebruik van 
plastic, of naar aanleiding van incidenten zoals bijvoorbeeld het monstertruck drama 
in Haaksbergen. Dit wordt dan teruggekoppeld aan de organisatoren. Er wordt 
samen gekeken naar wat de organisatoren eventueel nog bij ons moeten aanleveren.  

 


